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Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ståle Refstie Ordfører AP 
Janne Merete Rimstad Seljebø Medlem AP 
Bjørn Røkkum Medlem AP 
Anisa Ali Aden Medlem AP 
Lusie Gjersvoll Medlem AP 
Malene Aaram Vike Medlem AP 
Trygve Stavik Medlem AP 
Jonny Meland Medlem AP 
Marit Selfors Isaksen Medlem AP 
May Jorid Strand Medlem AP 
Sander Løken Berntsen Medlem AP 
Jorunn Ellinor Silseth Medlem AP 
Edgar Normann Gundersen Medlem AP 
Arne Magne Rønningen Medlem AP 
Erling Outzen Medlem SV 
Jonas Bjørnson Koksvik Medlem SV 
Arne Christen Drøpping Medlem KRF 
Synnøve Helland Medlem SP 
Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 
Maja Solli Medlem V 
Tone Hustad Medlem H 
Stig Rune Andreassen Medlem FRP 
Erling Rød Medlem FRP 

 
  



 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Eystein Endreson Opdøl Medlem SP 
Lill-Elin Vangen Medlem FRP 
Einar Mo Medlem SP 
Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Ole-Anders Andreassen Bjørn Flemmen Steinland AP 
Halvard G Hagen Einar Mo SP 
Kari Marie Jenstad Eystein Endreson Opdøl SP 
Leif Oddmund Meisingseth Lill-Elin Vangen FRP 

 
Merknader 

 

Til dagsorden: 

Ordføreren ba om å få lagt fram til behandling en uttalelse om Utlendingsdirektoratets (UDIs) 
vedtak om å avvikle avdelingen for enslige mindreårige ved Sunndal asylsøkermottak.  Forslag 
til uttalelse ble lagt ut i møtet samt sendt ut på epost til representantene dagen før møtet.  
Kommunestyret ga sin tilslutning til dette.  Saken ble lagt fram til behandling etter lunsj. 

 

I. Spørrehalvtimen: 
 Følgende spørsmål ble stilt i møtet: 

- Erling Outzen: om kritikkverdige forhold om fiskesperra.  Ordføreren svarte på 
spørsmålet. 

- Stig Rune Andreassen: om framtida for prosjektet om etablering av soningssenter i 
Sunndal.  Ordføreren svarte. 

- Sander Løken Berntsen: om statusen for forslag til vedlikeholdsplan for 
pensjonistsenteret, som ble vedtatt i teknikk-, miljø- og kulturutvalget.  Rådmannen 
svarte og ba om å få komme tilbake til saken. 

- Erling Rød: om uryddighet i saken om Sunndalsøra Samfunnshus.  Rådmannen og 
ordføreren svarte. 

- Jonny Meland: om kapitaliseringsrenta og de konsekvensene i økonomien dette har 
fått for Sunndal kommune.  Ordføreren svarte. 

- Arne Drøpping: om manglende skilting av severdigheter i kommunen (Vinnufossen og 
Norges største gran i Ålvundfjord).  Ordføreren svarte. 

- Halvard G. Hagen: om innføring av orienteringer fra ordføreren i kommunestyret om 
pågående saker.  Ordføreren svarte. 

 

II. Orienteringssaker: 



- Bente Mosbakk, sjef for innvandrertjenesten, orienterte om nedleggingen av 
avdelingen for enslige mindreårige ved Sunndal asylsøkermottak. 

- Ordfører Ståle Refstie og representanten Jørgen Singsdal orientert om landsmøtet for 
LVK i Tromsø 23-25. august 2017. 

 

Tilleggssak: 

I forbindelse med oppsigelsen av avtalen mellom Utlendingsdirektoratet og Sunndal kommune om 
drift av avdeling for enslige mindreårige ved Sunndal asylsøkermottak, la ordfører Ståle Refstie fram et 
forslag til uttalelse fra Sunndal kommunestyre.  Kommunestyret sluttet seg enstemmig til uttalelsen og 
fattet følgende vedtak: 

 

Vedtak: 

Sunndal kommune ber om at UDIs vedtak om å avvikle avdelingen for enslige mindreårige (EM) ved 
Sunndal asylmottak omgjøres. Begrunnelsen for dette er at mottaket er kommunalt drevet, at 
avdelingen er den billigste i regionen, at Sunndal asylmottak er et kombinasjonsmottak, at Sunndal 
kommune har vist stor vilje og evne til å utvide kapasiteten når UDI har ønsket det, samt ivaretakelse 
av den spesielle kompetansen ved Sunndal asylmottak. 

 

Utdypende begrunnelse: 

- Kommunal drift 

Stortinget vedtok 20.06.2017 følgende: Stortinget har behandlet Representantforslag 87 S (2016-2017) 
om endring av vilkår for opprettelse og nedlegging av asylmottak, jf. Innst. 479 S (2016-2017) og 
vedtatt å be regjeringen utarbeide kriterier for opprettelse, videreføring og nedlegging av mottak som 
ivaretar Stortingets pålegg om å sikre kvalitet i tilbudet og en god balanse mellom kommunale, ideelle 
og private aktører, og som bidrar til god integrering, beredskap og geografisk spredning. Stortinget har 
videre vedtatt å be regjeringen iverksette tiltak for å styrke de ideelle og kommunale 
driftsoperatørenes andel i asylmottaksmarked 

- Pris 

EM-avdelingen i Sunndal er den billigste i regionen. Prisforskjellen er stor opp til neste. Dette inkluderer 
de andre kommunale mottakene. Sunndal kommune har ikke som mange andre skrudd opp prisen når 
andre har sett muligheten for det. Som ikke-kommersiell aktør har vi hatt fokus på å få dekt 
driftskostnader. 

- Kombinasjonsmottak 

Det at EM-avdelingen er samlokalisert med vårt ordinære mottak er gunstig, og gir UDI mange 
fordeler. Det gir også billig og fleksibel mottaksdrift totalt sett. UDI har ved flere tidligere anledninger 
gitt uttrykk for nytten av kombinasjonsmottak. Eksempler på dette er at vi har hatt søsken uten 
foreldre boende, der noen har vært mindreårige, og dermed beboere på EM-avdelingen. Et annet 
element er at når mindreårige fyller 18 år, så vil det representere mindre omvelting når de skal flytte 
inn i voksenmottak. 

- Beredskap 



Sunndal kommune har vært veldig fleksibel og raskt utvidet vår kapasitet vesentlig når UDI har ønsket 
det. Høsten 2015 er et godt eksempel på dette, da vi utvidet da vi utvidet vår kapasitet for enslige 
mindreårige fra 30 til 104 plasser. Når UDI har trengt det har Sunndal kommune også utvidet 
kapasiteten for voksne asylsøkere. Ingen andre kommunale driftsoperatører har vist en slik vilje til 
omstilling. 

- Ivaretakelse av kompetanse 

Sunndal asylmottak har drevet som kommunalt mottak siden 1998, og EM-avdelingen har vært en del 
av mottaket i siden 2009. Her er det mye kompetanse, og Sunndal kommunes gode arbeid med 
integrering er spesielt trukket fram i regjeringens integreringsmelding. Den 1.9 vedtok regjeringen å 
omgjøre avviklingen av det kommunalt drevne Solbakken asylmottak i Flora for å ivareta mottakets 
spesielle kompetanse. Vi ber tilvarende vurdering og ivaretakelse av kompetansen ved Sunndal 
asylmottak. 

Oversendes UDI og Justis- og beredskapsdepartementet v/innvandrings- og integreringsministeren. 

 

Habilitetsvurderinger: 

- I sak 59/17: Malene Aaram Vike ba om å få sin habilitet vurdert med bakgrunn i at 
hennes søster er leder for miljøavdelingen hos Fylkesmannen i Møre og Romsdal, som 
har vært inne og behandlet saken.  Malene Aaram Vike ble vurdert som habil i 
behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

- I sak 60/17: Jonny Meland ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter 
i styret for aksjonsgruppa mot deponi for farlig avfall på Raudsand.  Meland ble vurdert 
som habil i behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

- I sak 62/17: Ståle Refstie ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter i 
styret for Sunndal Næringsselskap AS.  Refstie ble vurdert som inhabil i behandlingen 
av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

- I sak 63/17: Erling Rød ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter i 
styret for Sunndal Næringseiendom AS.  Rød ble vurdert som inhabil i behandlingen av 
saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

 

Dokumenter som ble lagt ut i møtet: 

- Forslag til uttalelse til UDIs vedtak om å avvikle avdelingen for enslige mindreårige ved 
Sunndal asylsøkermottak 

- Vedr. sak 59/17: Referat fra møtet 05.06.2017 mellom Miljødirektoratet, 
Fylkesmannen i Møre og Romsdal og Sunndal kommune. 

 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Randi Dyrnes Rådmann – deltok under hele møtet. 
Harriet Berntsen Ass. Rådmann – deltok under spørrehalvtimen, 

orienteringssakene og behandlingen av sak 55/17 og 56/17 
Anne Guri Aase Plansjef – deltok til og med behandlingen av sak 67/17 



Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – deltok under spørrehalvtimen, 
orienteringssakene og behandlingen av sak 56/17 

Ildri Solbakk Personalsjef – deltok under spørrehalvtimen, 
orienteringssakene og behandlingen av sak 56/17 og 58/17 

Andrea Fivelstad Økonomisjef – deltok under spørrehalvtimen, 
orienteringssakene og behandlingen av sak 56/17 og 65/17 

Liv Ingrid Horvli Skolesjef – deltok under spørrehalvtimen, orienteringssakene 
og behandlingen av sak 56/17 

Ole Magne Ansnes  Kultursjef – deltok under spørrehalvtimen og behandlingen av 
sak 56/17 og 68/17 

Eilif M. Lervik Teknisk sjef – deltok under spørrehalvtimen og behandlingen 
av sak 56/17 og 59/17 

Jan Erik Holthe Eiendomssjef – deltok under spørrehalvtimen og 
behandlingen av sak 56/17, 59/17 og 65/17 

Mona Reinset Barnehagesjef – deltok under spørrehalvtimen og 
behandlingen av sak 56/17 

Anne Kari Grimstad Sjef for NAV – deltok under behandlingen av sak 56/17 
Anne Berit Vullum Pleie- og omsorgssjef – deltok under behandlingen av sak 

56/17 
Kristin L. Andersson Rådgiver, plan-, miljø- og næringstjenesten – deltok under 

behandlingen av sak 61/17 
Kjersti Ramsøy-Halle Avdelingsleder ungdom – deltok under behandlingen av sak 

71/17 
 

Andre som møtte: 
Navn Stilling 
Per Helge Malvik Daglig leder, Sunndal Næringsselskap AS – deltok under 

behandlingen av sak 62/17 og 63/17 
Aslak Berntsen Husby Medlem i ungdommens kommunestyre – deltok under 

behandlingen av sak 71/17 
 

 

Møteprotokollen er ført av: 

_____________________ 

Brit Helene Resell 

utvalgssekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som 
ble vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 
            Bjørn Røkkum       Ståle Refstie          May Jorid Strand 



            ordfører 

 

Saksliste 
Utvalgs-
saksnr 

Innhold Unntatt 
offentlighet 

Arkiv- 
saksnr 

PS 55/17 Kommuneplan for Sunndal - arealdelen, fastsetting av 
planprogram 

 2015/1705 

PS 56/17 Forslag til budsjettrammer og foreløpig budsjett 2018 
for Sunndal kommune 

 2017/1696 

PS 57/17 Arbeidsgiverstrategi i Sunndal kommune  2016/16166 

PS 58/17 Ny revisjon av lønnspolitikk i Sunndal kommune  2015/1702 

PS 59/17 Bekymringsmelding fiskesperre Sunndal kommune  2009/508 

PS 60/17 Bekymringsmelding fra Sunndal kommune til 
Riksrevisjonen - Raudsand 

 2017/482 

PS 61/17 Forvaltningsplan for rovvilt i region 6 Midt-Norge, 
høringsuttalelse til revidert forvaltningsplan for rovvilt 

 2016/15897 

PS 62/17 Årsrapport 2016 for Sunndal næringsselskap AS  2008/1837 

PS 63/17 Årsrapport 2016 for Sunndal næringseiendom AS  2010/1058 

PS 64/17 Sunndal pensjonistsenter - organisering og drift  2017/246 

PS 65/17 Byggeregnskap nye kommunale omsorgsboliger  2017/638 

PS 66/17 Reguleringsplan for næringsareal Gjøra - 
sluttbehandling 

 2016/15214 

PS 67/17 Reguleringsplan for Rådshammaren massetak - 
klagebehandling 

 2015/21920 

PS 68/17 Lissynsnøytrale seremonirom  2016/15306 

PS 69/17 Ny selskapsavtale for Krisesenteret for Molde og 
omegn IKS 

 2017/1648 

PS 70/17 Valg av medlemmer til lokal militær skjønnsnemnd  2016/14699 

PS 71/17 Fra ungdommens kommunestyre (UKS) til 
ungdomsråd. Vedtekter for ungdomsrådet i Sunndal 
kommune. 

 2017/33 

PS 72/17 Fritak fra politiske verv på grunn av varig flytting - 
Cathrine Synøve Helene Stensvold 

 2016/14649 

PS 73/17 Søknad om fritak fra politiske verv - Linda Haugan  2016/14649 

PS 74/17 Søknad om fritak fra politiske verv - Siw Hege Grasmo 
Nilsen 

 2016/14649 



  

Referatsaker 

  

RS 55/17 Vedrørende innføring av politikontakter i alle 
kommuner 

 2014/1881 

RS 56/17 Høringsuttalelse - deponi for ordinært avfall på 
Raudsand (kopi av brev til Miljødirektoratet) 

 2017/482 

RS 57/17 Kreftkoordinator i kommunen - overgang til 60 prosent 
lønnsdekning 

 2012/1941 

RS 58/17 Protokoll - representantskapsmøte Interkommunalt 
arkiv for Møre og Romsdal IKS - 28.04.2017 

 2008/1947 

RS 59/17 Fylkesmannens vedtak - lovlighetskontroll ny 
ambulansestasjon 

 2012/1277 

RS 60/17 Protokoll fra havnerådsmøte 28.07.2017  2009/1167 

RS 61/17 Oversendelse av protokoller fra møter 26.06.2017 - 
Sunndal Parkering AS 

 2013/697 

RS 62/17 Et rikt hav hvis vi tar ansvar nå - stopp forgiftningen av 
maten vår - opprop til regjering og Storting 

 2017/1682 

RS 63/17 Informasjon om endringer i ekteskapsloven – 
Kommunale vigsler 

 2017/1407 

RS 64/17 Vedtak i klagebehandling av detaljregulering for 
Øksendalsøra 

 2011/874 

RS 65/17 Innkalling til eiermøte i NIR 21.09.2017  2008/2247 

RS 66/17 Særutskrift Revisjon av etiske retningslinjer for 
Sunndal kommune 

 2017/1749 

RS 67/17 Løpende revisjon innkjøpsreglement - tilbudsåpning X 2017/624 

RS 68/17 Løpende revisjon innkjøpsreglement - tilbudsåpning X 2017/624 

 
  



 

PS 55/17 Kommuneplan for Sunndal - arealdelen, fastsetting av 
planprogram 
Rådmannens innstilling 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven §11-13 fastsetter kommunestyret forslag til planprogram 
sist revidert 04.07.17 for rullering av kommuneplanens arealdel.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 22.08.2017  

Plansjef Anne Guri Aase orienterte innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven §11-13 fastsetter kommunestyret forslag til planprogram 
sist revidert 04.07.17 for rullering av kommuneplanens arealdel. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 06.09.2017  

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven §11-13 fastsetter kommunestyret forslag til planprogram 
sist revidert 04.07.17 for rullering av kommuneplanens arealdel. 
 

 

 

PS 56/17 Forslag til budsjettrammer og foreløpig budsjett 2018 for 
Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret slutter seg til rådmannens fordeling av rammer, foreløpig budsjett for 2018 og 
økonomiplan 2019-2021. 
 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 22.08.2017  

Rådmann Randi Dyrnes og økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis. 

 



Representanten Erling Outzen, SV, la fram følgende alternative forslag til innstillingen fra AP og 
SV: 

«Kommunestyret tar til foreløpig orientering rådmannens forslag til fordeling av rammer, 
foreløpig budsjett for 2018 og økonomiplan 2019-2021.» 

 

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, la fram følgende endringsforslag: 

«Innspill til det videre arbeidet. 

I den videre behandling av budsjettinnsparinger ønsker Sunndal FrP at rådmannen ser på 
størrelsen på møtegodtgjøring til politikerne.  Vi har en veldig høy sats i forhold til omliggende 
kommuner. 

Hvis vi reduserer denne sats med 10% vil det utgjøre ca. kr 75 000 årlig etter mine beregninger. 

Rådmannen foreslår på side 115 at det er brukt 

1) Jevnt %-vis i rammene (tilsvarende ostehøvelsprisnippet) her blir også politikerne med 
på denne innsparingsforslaget fra rådmannen.» 

 

VOTERING: 

Det alternative forslaget fra AP og SV ble satt opp imot innstillingen.  Forslaget ble enstemmig 
vedtatt. 

Tilleggsforslaget fra FrP ble enstemmig vedtatt. 

 

Økonomi har etter dette fattet slikt vedtak: 

 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar til foreløpig orientering rådmannens forslag til fordeling av rammer, 
foreløpig budsjett for 2018 og økonomiplan 2019-2021. 

 

Innspill til det videre arbeidet. 

I den videre behandling av budsjettinnsparinger ønsker Sunndal FrP at rådmannen ser på 
størrelsen på møtegodtgjøring til politikerne.  Vi har en veldig høy sats i forhold til omliggende 
kommuner. 

Hvis vi reduserer denne sats med 10% vil det utgjøre ca. kr 75 000 årlig etter våre beregninger. 

Rådmannen foreslår på side 115 at det er brukt 

1) Jevnt %-vis i rammene (tilsvarende ostehøvelsprisnippet) her blir også politikerne med 
på denne innsparingsforslaget fra rådmannen. 

 

 

Behandling i Kommunestyret - 06.09.2017  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 



 

Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende oversendelsesforslag fra AP: 

«Oversendelsesforslag 
Kommunestyret slutter seg til kostnadsreduserende tiltak skissert i de foreløpige årsplanene og 
budsjettene for rådmannen, økonomiavdelingen, service- og informasjonsavdelingen, 
innvandrertjenesten, plan-, miljø- og næringstjenesten, NAV, kommunalteknisk tjeneste, 
eiendomstjenesten og kulturtjenesten.  
Kommunestyret slutter seg i hovedsak til de kostnadsreduserende tiltak skissert i den 
foreløpige årsplanen og budsjettet for helse- og barnevernstjenesten, men ønsker at stilling 
som leder for Sunndal DMS/folkehelsekoordinator så langt som mulig forsøkes opprettholdt. 
Når det gjelder det gjelder kostnadsreduserende tiltak skissert i den foreløpige årsplanen og 
barnehagetjenesten, vil kommunestyret avvente videre utredninger som skissert under. 
Kommunestyret slutter seg i hovedsak til de kostnadsreduserende tiltak skissert i den 
foreløpige årsplanen og budsjettet for grunnskoletjenesten, men synes at forslag om 
brukerbetaling for SFO virker for å være høyt for de med vanskelig økonomi. Kommunestyret 
ønsker heller ikke å vurdere endringer i skolestrukturen i Sunndal i forbindelse med en 
budsjettprosess, uten forutgående evaluering og forankring i en skolebruksplan. 
Når det gjelder kostnadsreduserende tiltak skissert i den foreløpige årsplanen og budsjettet for 
pleie- og omsorgstjenesten, ønsker kommunestyret at rådmannen går videre med vurderingen 
av å omgjøre en sykehjemsavdeling med 16 plasser til et bofellesskap i en fastsatt 
prøveperiode. Videre ber kommunestyret rådmannen vurdere økte egenandeler for pleie- og 
omsorgstjenester. Ut over det vil kommunestyret avvente videre utredninger som skissert 
under. 
Kommunestyret ber videre rådmannen utrede økonomiske konsekvenser samt konsekvenser 
for tjenesteytelsen av følgende: 
- For pleie- og omsorgstjenesten: Nedlegging av de 8 midlertidige sjukehjemsplassene ved 

Sunndal helsetun 

- For barnehagetjenesten: Ett barnehageopptak i året, eventuelt med økt mulighet for 
løpende opptak, samt sommerstenging av barnehagen i juli, eventuelt med et én barnehage 
holdes åpen (sommerbarnehage) 

- For grunnskoletjenesten: Drift og organisering av innføringstilbudet for minoritetsspråklige 
elever 

- For kulturtjenesten og eiendomstjenesten: Samlokalisering av bibliotek og kulturhus 

Kommunestyret ber rådmannen om en grundig prosess for kostnadsreduksjon i kommunen ut 
over budsjettarbeidet i 2017, hvor også kommunens omsorgsstrategi (eldreplan) vurderes, 
samt status for skolen i Sunndal vurderes i tråd med allerede gjennomførte endringer av 
skolestrukturen og evaluering av denne.» 
 
 
Representanten Synnøve Helland, SP, la fram følgende oversendelsesforslag: 
«Kommunestyret ber administrasjonen utrede økonomiske og tjenesteytende konsekvenser av 
inntektsgradert brukerbetaling for SFO.» 
 
VOTERING: 
Det ble først votert over innstillingen fra økonomi- og planutvalget, som ble enstemmig 
vedtatt. 



Deretter ble det votert over oversendelsesforslagene: 
- Andre avsnitt i oversendelsesforslaget fra AP ble vedtatt med 16 mot 11 stemmer. 
- Resten av oversendelsesforslaget fra AP ble votert over samlet og vedtatt med 20 mot 7 

stemmer. 
- Oversendelsesforslaget fra SP falt med 7 mot 20 stemmer. 
 
Kommunestyret har etter dette fattet følgende vedtak: 
 
 

Vedtak: 

Kommunestyret tar til foreløpig orientering rådmannens forslag til fordeling av rammer, 
foreløpig budsjett for 2018 og økonomiplan 2019-2021. 

 

Innspill til det videre arbeidet. 

I den videre behandling av budsjettinnsparinger ønsker Sunndal FrP at rådmannen ser på 
størrelsen på møtegodtgjøring til politikerne.  Vi har en veldig høy sats i forhold til omliggende 
kommuner. 

Hvis vi reduserer denne sats med 10% vil det utgjøre ca. kr 75 000 årlig etter våre beregninger. 

Rådmannen foreslår på side 115 at det er brukt 

2) Jevnt %-vis i rammene (tilsvarende ostehøvelsprisnippet) her blir også politikerne med 
på denne innsparingsforslaget fra rådmannen. 

 

OVERSENDELSESFORSLAG: 

Kommunestyret slutter seg til kostnadsreduserende tiltak skissert i de foreløpige årsplanene og 
budsjettene for rådmannen, økonomiavdelingen, service- og informasjonsavdelingen, 
innvandrertjenesten, plan-, miljø- og næringstjenesten, NAV, kommunalteknisk tjeneste, 
eiendomstjenesten og kulturtjenesten.  
Kommunestyret slutter seg i hovedsak til de kostnadsreduserende tiltak skissert i den 
foreløpige årsplanen og budsjettet for helse- og barnevernstjenesten, men ønsker at stilling 
som leder for Sunndal DMS/folkehelsekoordinator så langt som mulig forsøkes opprettholdt. 
Når det gjelder det gjelder kostnadsreduserende tiltak skissert i den foreløpige årsplanen og 
barnehagetjenesten, vil kommunestyret avvente videre utredninger som skissert under. 
Kommunestyret slutter seg i hovedsak til de kostnadsreduserende tiltak skissert i den 
foreløpige årsplanen og budsjettet for grunnskoletjenesten, men synes at forslag om 
brukerbetaling for SFO virker for å være høyt for de med vanskelig økonomi. Kommunestyret 
ønsker heller ikke å vurdere endringer i skolestrukturen i Sunndal i forbindelse med en 
budsjettprosess, uten forutgående evaluering og forankring i en skolebruksplan. 
Når det gjelder kostnadsreduserende tiltak skissert i den foreløpige årsplanen og budsjettet for 
pleie- og omsorgstjenesten, ønsker kommunestyret at rådmannen går videre med vurderingen 
av å omgjøre en sykehjemsavdeling med 16 plasser til et bofellesskap i en fastsatt 
prøveperiode. Videre ber kommunestyret rådmannen vurdere økte egenandeler for pleie- og 
omsorgstjenester. Ut over det vil kommunestyret avvente videre utredninger som skissert 
under. 
Kommunestyret ber videre rådmannen utrede økonomiske konsekvenser samt konsekvenser 
for tjenesteytelsen av følgende: 



- For pleie- og omsorgstjenesten: Nedlegging av de 8 midlertidige sjukehjemsplassene ved 
Sunndal helsetun 

- For barnehagetjenesten: Ett barnehageopptak i året, eventuelt med økt mulighet for 
løpende opptak, samt sommerstenging av barnehagen i juli, eventuelt med et én barnehage 
holdes åpen (sommerbarnehage) 

- For grunnskoletjenesten: Drift og organisering av innføringstilbudet for minoritetsspråklige 
elever 

- For kulturtjenesten og eiendomstjenesten: Samlokalisering av bibliotek og kulturhus 

Kommunestyret ber rådmannen om en grundig prosess for kostnadsreduksjon i kommunen ut 
over budsjettarbeidet i 2017, hvor også kommunens omsorgsstrategi (eldreplan) vurderes, 
samt status for skolen i Sunndal vurderes i tråd med allerede gjennomførte endringer av 
skolestrukturen og evaluering av denne. 
 

 

 

PS 57/17 Arbeidsgiverstrategi i Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar ny arbeidsgiverstrategi for Sunndal kommune. 

 

Behandling i Administrasjonsutvalget - 29.08.2017  

Administrasjonsutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 
 

Administrasjonsutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar ny arbeidsgiverstrategi for Sunndal kommune. 

 

Behandling i Kommunestyret - 06.09.2017  

Personalsjef orienterte innledningsvis. 

 

Innstillingen fra administrasjonsutvalget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar ny arbeidsgiverstrategi for Sunndal kommune. 
 

 

 



PS 58/17 Ny revisjon av lønnspolitikk i Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar ny revisjon av lønnspolitikk i Sunndal kommune. 

 

Behandling i Administrasjonsutvalget - 29.08.2017  

Administrasjonsutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 
 

Administrasjonsutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar ny revisjon av lønnspolitikk i Sunndal kommune. 

 

Behandling i Kommunestyret - 06.09.2017  

Personalsjef Ildri Solbakk orienterte innledningsvis og informerte kommunestyret om at det ved 
kompetanseutvikling vil inngås avtale om bindingstid på 2 år, i likhet med tidligere praksis i 
kommunen.  

 

Innstillingen fra administrasjonsutvalget ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar ny revisjon av lønnspolitikk i Sunndal kommune. 
 

 

 

PS 59/17 Bekymringsmelding fiskesperre Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre ber om å få en konkret tilbakemelding fra Miljødirektoratet på følgende: 

 Fastsatt dato for ferdigstilling av fangsthuset slik at driften kan starte 

 Tydelig beskrivelse for hvordan fangsthuset vil drives de neste årene 

 Hvordan Miljødirektoratet kommer til å løse problemene med risten som tetter seg 

 Status for vannforsyningen til gårdene Snøva under flomsituasjon og fare for forurensing 
av drikkevann 

 Svar på søknaden om midler til infosenter for laks og ørret ved Sunndalsporten 
 

Behandling i Kommunestyret - 06.09.2017  

Representanten Malene Aaram Vike ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at hennes 
søster er involvert i saken som ansatt ved Miljøavdelingen hos Fylkesmannen.  Representanten 
fratrådte under behandlingen av habilitetsspørsmålet.   



Rådmannen redegjorde for sine vurderinger ut ifra de faktiske forhold og reglene for habilitet: 
Søsteren anses ikke som part i saken, spørsmålet er ikke reist av en part og representanten selv 
anser seg ikke inhabil.  På bakgrunn av dette vurderer rådmannen derfor representanten som 
habil.   

Kommunestyret erklærte Malene Aaram Vike habil i behandlingen av saken, jf. 
Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav b), jf. Forvaltningslovens § 6, 2. ledd følgende. 

 

Plansjef Anne Guri Aase orientert innledningsvis.  I forbindelse med framlegget til plansjefen ble 
det delt ut referat fra møtet mellom Miljødirektoratet, Fylkesmannen i Møre og Romsdal og 
Sunndal kommune 05.09.2017. 

 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende tilleggsforslag fra AP: 

«Sunndal kommune ber om at det settes av nok faglige og økonomiske ressurser til nødvendig 
utbedring av fiskesperra i Driva vinteren 2017/2018.  Om nødvendig må det bevilges 
tilleggsmidler i statsbudsjettet for 2018.» 

 

Representanten Erling Outzen, SV, la fram følgende tilleggsforslag: 

«Sunndal kommunestyre er svært misnøgd med stoda når det gjeld fiskesperra.  Kommunestyret 
meiner primært og prisipielt at sperra bør rivast, og at planen om forgifting av elva bør 
skrinleggast.» 

 

Representanten Halvard G. Hagen, SP, la fram følgende alternative forslag: 

«Sunndal kommunestyre ber om å få en konkret tilbakemelding fra Miljødirektoratet på 
følgende: 

 Fastsatt dato for ferdigstilling av fangsthus slik at driften kan starte. 
 Tydelig plan som viser organisering og ansvarsforhold for drift av fiskesperreanlegg inkl. 

fangsthus og vannforsyning til Snøva 
 Plan for løsning av problemene med rista som tetter seg og hvordan vrakgods som fester 

seg til rista kan fjernes under flom 
 Vurdering av fiskevelferden når utgående fisk passerer rista 
 Vurdering av sikkerheten for brua i flomsituasjoner med mye vrakgods i elva 
 Sikring av vannforsyning til gårdene på Snøva i flomsituasjoner med fare for forurensing 

av vannkilden 
 Svar på søknad om midler til infosenter for laks og ørret i Sunndalsporten.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen som ble satt opp imot det alternative forslaget fra SP.  
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over tilleggsforslaget fra AP, som ble enstemmig vedtatt. 

Til slutt ble det votert over tilleggsforslaget fra SV, som falt med 4 mot 23 stemmer. 



 

Sunndal kommunestyre har etter dette fattet slikt vedtak: 

 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre ber om å få en konkret tilbakemelding fra Miljødirektoratet på følgende: 

 Fastsatt dato for ferdigstilling av fangsthus slik at driften kan starte. 
 Tydelig plan som viser organisering og ansvarsforhold for drift av fiskesperreanlegg inkl. 

fangsthus og vannforsyning til Snøva 
 Plan for løsning av problemene med rista som tetter seg og hvordan vrakgods som fester 

seg til rista kan fjernes under flom 
 Vurdering av fiskevelferden når utgående fisk passerer rista 
 Vurdering av sikkerheten for brua i flomsituasjoner med mye vrakgods i elva 
 Sikring av vannforsyning til gårdene på Snøva i flomsituasjoner med fare for forurensing 

av vannkilden 
 Svar på søknad om midler til infosenter for laks og ørret i Sunndalsporten. 

 

Sunndal kommune ber om at det settes av nok faglige og økonomiske ressurser til nødvendig 
utbedring av fiskesperra i Driva vinteren 2017/2018.  Om nødvendig må det bevilges 
tilleggsmidler i statsbudsjettet for 2018. 
 

 

 

PS 60/17 Bekymringsmelding fra Sunndal kommune til 
Riksrevisjonen - Raudsand 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre ber Riksrevisjonen om å starte en forvaltningsrevisjon av 
Miljødirektoratets behandling og oppfølging av deponiene på Raudsand i Nesset kommune. 

Kommunestyret finner det alarmerende at det ikke er en klar oversikt over eksisterende 
materialer i området og er svært bekymret for hvordan dette vil bli håndtert i videre utvikling 
med tanke på etablering av nasjonalt deponi for farlig uorganisk avfall.  

 

Behandling i Kommunestyret - 06.09.2017  

Representanten Jonny Meland ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter i 
styret for Et giftfritt Nesset, som er en aksjonsgruppe mot deponi for farlig avfall på Raudsand. 
Meland fratrådte under behandlingen av habilitetsspørsmålet. 

Rådmannen redegjorde for de faktiske forhold og reglene for habilitet.  Jonny Meland vurderer 
seg ikke inhabil i saken, politisk engasjement fører ikke til inhabilitet, aksjonsgruppa anses ikke 
som part og spørsmålet er ikke reist av en part i saken.  Rådmannen vurderer representanten 
derfor som habil. 



Kommunestyret erklærte med 25 mot 1 stemme representanten Jonny Meland habil i 
behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, bokstav e), jf. Forvaltningslovens § 6, 2. ledd 
følgende. 

 

Innstillingen ble vedtatt med 26 mot 1 stemme. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre ber Riksrevisjonen om å starte en forvaltningsrevisjon av 
Miljødirektoratets behandling og oppfølging av deponiene på Raudsand i Nesset kommune. 

Kommunestyret finner det alarmerende at det ikke er en klar oversikt over eksisterende 
materialer i området og er svært bekymret for hvordan dette vil bli håndtert i videre utvikling 
med tanke på etablering av nasjonalt deponi for farlig uorganisk avfall.  
 

 

 

PS 61/17 Forvaltningsplan for rovvilt i region 6 Midt-Norge, 
høringsuttalelse til revidert forvaltningsplan for rovvilt 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre har følgende merknader til forslag til forvaltningsplan for rovdyr, 
merknadene er begrunnet under vurderinga i saksframlegget: 

1. Kommunen er tilfreds med å ha fått gjennomslag for å ta ut Øvre Sunndal av 
forvaltningsområdet for jerv og at området skal være prioritert beiteområde. Dette 
begrunnes med at området for en stor del sammenfaller med det Utvalgte 
kulturlandskapet, Fjellgardane og seterdalane i Øvre Sunndal. Område er utpekt som 
spesielt viktig på grunn av dets kvalitet med hensyn på biologisk mangfold, gamle 
kulturmarker og viktige kulturminner i tillegg til at det er et av de beste fjellbeitene i Møre 
og Romsdal. Området er avhengig av skjøtsel med beitedyr. Det er ønskelig å få fram i 
planen at området ikke bare er et viktig beiteområde men at det er viktig å ta vare på 
området på grunn av områdets kvaliteter. 

2. Det er ønskelig med en samordnet forvaltning av jervebestanden i Møre og Romsdal og 
Oppland fylker som foreslått. En samarbeidsavtale må forplikte partene som bør komme 
fram til et felles ynglemål for Snøhetta og Reinheimen. 

3. Det må kunne iverksettes to ulike forebyggende tiltak samtidig for å hindre tap av sau til 
rovdyr, eksempelvis skadefelling samtidig med tidlig sanking. 

4. Kommunen er tilfreds med at det ikke foreslås endringer i forvaltningsområdet for gaupe 
i Møre og Romsdal. Dagens fordeling av familiegrupper ønskes videreføres som i dag med 
10 i Trøndelag og 2 i Møre og Romsdal.  

5. Uttak av jerv i prioritert beiteområde bør fortrinnsvis skje før yngling for å unngå hiuttak. 
6. Ellers ber Sunndal kommunestyre om at feil og mangler i planteksten rettes opp i henhold 

til det som er skrevet under andre kommentarer i vurderingen.  
 

Behandling i Kommunestyret - 06.09.2017  



Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende tilleggsforslag: 

«1. Det åpnes for å bruke skotpremie på jerv. 

2. Jervjakta kan starte 20. august.» 

 

VOTERING: 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Tilleggsforslaget ble votert over punktvis og fikk følgende resultat: 

- Punkt 1 falt med 5 mot 22 stemmer. 
- Punkt 2 falt med 10 mot 17 stemmer. 

 

Sunndal kommunestyre har etter dette fattet slikt vedtak: 

 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre har følgende merknader til forslag til forvaltningsplan for rovdyr, 
merknadene er begrunnet under vurderinga i saksframlegget: 

1. Kommunen er tilfreds med å ha fått gjennomslag for å ta ut Øvre Sunndal av 
forvaltningsområdet for jerv og at området skal være prioritert beiteområde. Dette 
begrunnes med at området for en stor del sammenfaller med det Utvalgte 
kulturlandskapet, Fjellgardane og seterdalane i Øvre Sunndal. Område er utpekt som 
spesielt viktig på grunn av dets kvalitet med hensyn på biologisk mangfold, gamle 
kulturmarker og viktige kulturminner i tillegg til at det er et av de beste fjellbeitene i Møre 
og Romsdal. Området er avhengig av skjøtsel med beitedyr. Det er ønskelig å få fram i 
planen at området ikke bare er et viktig beiteområde men at det er viktig å ta vare på 
området på grunn av områdets kvaliteter. 

2. Det er ønskelig med en samordnet forvaltning av jervebestanden i Møre og Romsdal og 
Oppland fylker som foreslått. En samarbeidsavtale må forplikte partene som bør komme 
fram til et felles ynglemål for Snøhetta og Reinheimen. 

3. Det må kunne iverksettes to ulike forebyggende tiltak samtidig for å hindre tap av sau til 
rovdyr, eksempelvis skadefelling samtidig med tidlig sanking. 

4. Kommunen er tilfreds med at det ikke foreslås endringer i forvaltningsområdet for gaupe 
i Møre og Romsdal. Dagens fordeling av familiegrupper ønskes videreføres som i dag med 
10 i Trøndelag og 2 i Møre og Romsdal.  

5. Uttak av jerv i prioritert beiteområde bør fortrinnsvis skje før yngling for å unngå hiuttak. 
6. Ellers ber Sunndal kommunestyre om at feil og mangler i planteksten rettes opp i henhold 

til det som er skrevet under andre kommentarer i vurderingen.  
 

 

 

PS 62/17 Årsrapport 2016 for Sunndal næringsselskap AS 
Rådmannens innstilling 



Sunndal kommunestyre tar årsrapporten for 2016 for Sunndal næringsselskap AS til orientering. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 22.08.2017  

Ordfører Ståle Refstie ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter i styret for 
Sunndal Næringsselskap AS.  Ståle Refstie fratrådte under behandlingen av habilitetsspørsmålet.  
Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø tiltrådte som ordstyrer. 

Utvalget erklærte Ståle Refstie inhabil, jf. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

 

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre tar årsrapporten for 2016 for Sunndal næringsselskap AS til orientering. 

 

Behandling i Kommunestyret - 06.09.2017  

Ordfører Ståle Refstie ba om å blir erklært inhabil med bakgrunn i at han sitter i styret for Sunndal 
Næringsselskap AS.  Ståle Refstie fratrådte under behandlingen av habilitetsspørsmålet.  
Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø tiltrådte som ordstyrer. 

Kommunestyret erklærte Ståle Refstie inhabil i behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 
6, 1. ledd bokstav e). 

 

Daglig leder for Sunndal Næringsselskap AS, Per Helge Malvik, orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende oversendelsesforslag: 

«OVERSENDELSESFORSLAG: 

Årsmeldingen fra Kristiansund og Nordmøre Havn IKS, Nordmøre Interkommunale Revisjon IKS 
og Møre og Romsdal Revisjon IKS legges fram for kommunestyret.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen fra økonomi- og planutvalget, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over oversendelsesforslaget, som ble vedtatt med 14 mot 12 stemmer. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre tar årsrapporten for 2016 for Sunndal næringsselskap AS til orientering. 



 

OVERSENDELSESFORSLAG: 

Årsmeldingen fra Kristiansund og Nordmøre Havn IKS, Nordmøre Interkommunale Revisjon IKS 
og Møre og Romsdal Revisjon IKS legges fram for kommunestyret. 
 

 

 

PS 63/17 Årsrapport 2016 for Sunndal næringseiendom AS 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre tar årsrapporten for 2016 for Sunndal næringseiendom AS til 
orientering. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 22.08.2017  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstilling. 

 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret. 

Sunndal kommunestyre tar årsrapporten for 2016 for Sunndal næringseiendom AS til 
orientering. 

 

Behandling i Kommunestyret - 06.09.2017  

Representanten Erling Rød ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter i styret 
for Sunndal Næringseiendom AS.  Erling Rød fratrådte under behandlingen av 
habilitetsspørsmålet.   

Kommunestyret erklærte Erling Rød inhabil i behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 
1. ledd bokstav e). 

 

Daglig leder for Sunndal Næringsselskap AS, Per Helge Malvik, orienterte innledningsvis. 

 

Innstillingen fra økonomi- og planutvalget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre tar årsrapporten for 2016 for Sunndal næringseiendom AS til 
orientering. 
 

 

 



PS 64/17 Sunndal pensjonistsenter - organisering og drift 
Rådmannens innstilling 

1. Sunndal kommunestyre vedtar at Sunndal pensjonistsenter blir leder av et brukerråd 
sammensatt på denne måten: 
To representanter fra Støtteforeningen 

En representant fra Sunndal pensjonistforening 

En representant fra eiendomstjenesten i Sunndal kommune 

En representant valgt av teknikk-, miljø- og kulturutvalget.  

Utvalget velger: ………………………………… 

Sunndal frivilligsentral ved daglig leder har sekretærfunksjon i styret 

2. Når det gjelder daglig ledelse med tilhørende funksjoner, inngås det en egen avtale 
mellom Støtteforeningen og Sunndal frivilligsentral. 
 

3. Sunndal kommunestyre velger følgende to representanter til en gruppe som skal jobbe 
videre med å finne en modell for drift av et frivillighetens hus i Sunndal: 
………………………………………………… 

………………………………………………… 

Gruppen skal ellers bestå av kultursjef, daglig leder ved Sunndal frivilligsentral og en 
representant fra kommunes eiendomstjeneste. 

 

Behandling i Teknikk-, miljø- og kulturutvalget - 24.08.2017  

Arne Rønningen, AP, satte fram forslag om Stig Rune Andreassen, FRP, som teknikk-, miljø- og 
kulturutvalget sin representant til brukerrådet for Sunndal pensjonistsenter. 

 

Stig Rune Andreassen ble enstemmig valgt. 
 

Teknikk-, miljø- og kulturutvalget fremmer etter dette slik innstilling til kommunestyret: 

1. Sunndal kommunestyre vedtar at Sunndal pensjonistsenter blir leder av et brukerråd 
sammensatt på denne måten: 
To representanter fra Støtteforeningen 

En representant fra Sunndal pensjonistforening 

En representant fra eiendomstjenesten i Sunndal kommune 

En representant valgt av teknikk-, miljø- og kulturutvalget.  

Utvalget velger: Stig Rune Andreassen 

Sunndal frivilligsentral ved daglig leder har sekretærfunksjon i styret 

2. Når det gjelder daglig ledelse med tilhørende funksjoner, inngås det en egen avtale 
mellom Støtteforeningen og Sunndal frivilligsentral. 
 



3. Sunndal kommunestyre velger følgende to representanter til en gruppe som skal jobbe 
videre med å finne en modell for drift av et frivillighetens hus i Sunndal: 
………………………………………………… 

………………………………………………… 

Gruppen skal ellers bestå av kultursjef, daglig leder ved Sunndal frivilligsentral og en 
representant fra kommunes eiendomstjeneste. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 06.09.2017  

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, la fram følgende forslag: 

«Brukerråd Sunndal pensjonistsenter 

1 støtteforening 

1 pensjonistforening 

1 andre brukere i huset 

1 kommune (eiendom) 

1 TMK» 

 

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende endringsforslag: 

«Tillegg til punkt 1 

En representant valgt av oppvekst- og omsorgsutvalget. 

Endring i punkt 5 

Når det gjelder daglig ledelse med tilhørende funksjoner, inngås det egen avtale mellom 
brukerrådet og Sunndal frivilligsentral. 

 

Sunndal kommunestyre velger følgende to representanter til en gruppe som skal jobbe videre 
med å finne en modell for drift av et frivillighetens hus i Sunndal. 

Jorunn Silseth, AP 

Arne Drøpping, KrF.» 

 

VOTERING: 

Det ble foretatt en punktvis avstemming med følgende resultat: 

Innstillingens punkt 1 vedrørende to representanter fra Støtteforeningen ble satt opp imot 
forslaget fra FrP om en representant til Støtteforeningen.  Innstillingen ble vedtatt med 24 mot 
3 stemmer avgitt for forslaget fra FrP. 

Innstillingens punkt 1 om representant fra Sunndal pensjonistforening ble enstemmig vedtatt. 

Innstillingens punkt 1 om representant fra eiendomstjenesten ble enstemmig vedtatt. 

Innstillingens punkt 1 om representant fra TMK ble enstemmig vedtatt. 



Forslaget fra FrP om 1 representant fra Andre brukerne i huset ble vedtatt med 17 mot 10 
stemmer. 

Forslaget fra AP om 1 representant valgt av OO ble vedtatt med 25 mot 2 stemmer. 

Innstillingens punkt 2 ble satt opp imot alternativt forslag til punkt 2 fra AP.  Forslaget ble vedtatt 
med 21 mot 6 stemmer avgitt for innstillingen. 

Forslaget fra AP om valg av representanter til arbeidsgruppe i punkt 3 ble enstemmig vedtatt. 

Innstillingens punkt 3 siste setning ble enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 
 

Vedtak: 

1. Sunndal kommunestyre vedtar at Sunndal pensjonistsenter blir leder av et brukerråd 
sammensatt på denne måten: 
To representanter fra Støtteforeningen 

En representant fra Sunndal pensjonistforening 

En representant fra andre brukere i huset 

En representant fra eiendomstjenesten i Sunndal kommune 

En representant valgt av teknikk-, miljø- og kulturutvalget.  

Utvalget velger: Stig Rune Andreassen 

En representant valgt av oppvekst- og omsorgsutvalget. 

Utvalget velger: ...................................... 

Sunndal frivilligsentral ved daglig leder har sekretærfunksjon i styret 

2. Når det gjelder daglig ledelse med tilhørende funksjoner, inngås det egen avtale mellom 
brukerrådet og Sunndal frivilligsentral. 

3. Sunndal kommunestyre velger følgende to representanter til en gruppe som skal jobbe 
videre med å finne en modell for drift av et frivillighetens hus i Sunndal: 
Jorunn Silseth 

Arne Drøpping 

Gruppen skal ellers bestå av kultursjef, daglig leder ved Sunndal frivilligsentral og en 
representant fra kommunes eiendomstjeneste. 

 

 

 

PS 65/17 Byggeregnskap nye kommunale omsorgsboliger 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre godkjenner byggeregnskapet for nye kommunale omsorgsboliger i 
sentrum.  



Det bevilges ytterligere 1,4 mill kr for å dekke inn overforbruket utover vedtatt ramme. 
Overforbruket på 1,4 mill kr finansieres med låneopptak. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 22.08.2017  

Eiendomssjef Jan Erik Holthe orienterte innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre godkjenner byggeregnskapet for nye kommunale omsorgsboliger i 
sentrum.  

Det bevilges ytterligere 1,4 mill kr for å dekke inn overforbruket utover vedtatt ramme. 
Overforbruket på 1,4 mill kr finansieres med låneopptak. 

 

Behandling i Kommunestyret - 06.09.2017  

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, la fram følgende alternative forslag til innstillingens 
siste setning: 

«Overforbruket på 1,4 millioner kroner dekkes av disposisjonsfond.» 

 

VOTERING: 

Innstillingen fra økonomi- og planutvalget ble satt opp imot fra FrP.  Forslaget ble vedtatt med 
26 mot 1 stemme avgitt for innstillingen. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak:  

 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre godkjenner byggeregnskapet for nye kommunale omsorgsboliger i 
sentrum.  

Det bevilges ytterligere 1,4 mill kr for å dekke inn overforbruket utover vedtatt ramme. 
Overforbruket på 1,4 millioner kroner dekkes av disposisjonsfond. 
 

 

 

PS 66/17 Reguleringsplan for næringsareal Gjøra - sluttbehandling 
Rådmannens innstilling 



Sunndal kommunestyre vedtar med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12, reguleringsplan 
for næringsareal Gjøra, plankart og bestemmelser datert 12.07.2017. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 22.08.2017  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12, reguleringsplan 
for næringsareal Gjøra, plankart og bestemmelser datert 12.07.2017. 

 

Behandling i Kommunestyret - 06.09.2017  

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12, reguleringsplan 
for næringsareal Gjøra, plankart og bestemmelser datert 12.07.2017. 
 

 

 

PS 67/17 Reguleringsplan for Rådshammaren massetak - 
klagebehandling 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre imøtekommer ikke klagen på vedtatt reguleringsplan for 
Rådshammaren massetak. 

Saksbehandlingen anses som tilfredsstillende og det er ikke framkommet nye momenter som 
gjør at saken må behandles på nytt.  

Saken oversendes til fylkesmannen i Møre og Romsdal for endelig avgjørelse i henhold til 
forvaltningsloven § 28, 2. ledd. 

 

Behandling i Kommunestyret - 06.09.2017  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre imøtekommer ikke klagen på vedtatt reguleringsplan for 
Rådshammaren massetak. 

Saksbehandlingen anses som tilfredsstillende og det er ikke framkommet nye momenter som 
gjør at saken må behandles på nytt.  



Saken oversendes til fylkesmannen i Møre og Romsdal for endelig avgjørelse i henhold til 
forvaltningsloven § 28, 2. ledd. 
 

 

 

PS 68/17 Livssynsnøytrale seremonirom 
Rådmannens innstilling 

Trus- og livssynssgrupper kan nytte fleire ulike rom/lokalar som finns i Sunndal i dag til 
seremonirom, alt etter kva som passar best geografisk og på andre måtar.  

 

Behandling i Kommunestyret - 06.09.2017  

Representanten Jonas Koksvik, SV, la fram følgende oversendelsesforslag: 

«Oversendingsforslag 

Sunndal kommunestyre ber administrasjonen kome med ei betre saksutgreeing, samt legge til 
rette for å opprette ei gruppe som har som mandat å sjå på ei løysing på dette med eit 
livssynsnøytralt seremonirom.» 

 

Representanten Synnøve Helland, SP, la fram følgende alternative forslag til innstillingen: 

«Det nedsettes en arbeidsgruppe med oppgave å utrede tilgang på livssynsnøytrale 
seremonirom i Sunndal kommune.  En av representantene skal Humanetisk Forbund utpeke.  Ny 
sak skal fremmes for kommunestyret.» 

 

Under debatten ble forslaget fra SV og SP samordnet. 

 

Representanten Maja Solli, V, la fram følgende oversendelsesforslag: 

«Oversendelsesforslag 

Alle grendehus burde være tilgjengelig for rullestolbrukere.  Kommunestyret ber 
administrasjonen utrede behovet for oppgradering av grendehus for å: 

 gjøre disse tilgjengelig for rullestolbrukere 
 belyse hvordan man kan samarbeide med grendelagene for å oppnå dette» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen som ble satt opp imot det samordnede forslaget fra SV og 
SP.  Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over forslaget fra V, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 



Vedtak: 

Sunndal kommunestyre ber administrasjonen komme med ei bedre saksutgreeing.  Det 
nedsettes ei arbeidsgruppe som har som mandat å utrede tilgang på livssynsnøytrale 
seremonirom og finne en løsning på dette i Sunndal kommune.  En av representantene skal 
Humanetisk Forbund utpeke.  Ny sak skal fremmes for kommunestyret. 

 

OVERSENDELSESFORSLAG 

Alle grendehus burde være tilgjengelig for rullestolbrukere.  Kommunestyret ber 
administrasjonen utrede behovet for oppgradering av grendehus for å: 

 gjøre disse tilgjengelig for rullestolbrukere 
 belyse hvordan man kan samarbeide med grendelagene for å oppnå dette 

 

 

 

PS 69/17 Ny selskapsavtale for Krisesenteret for Molde og omegn IKS 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret godkjenner ny selskapsavtale for Krisesenteret i Molde og omegn IKS.  

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 23.08.2017  

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til rådmannens innstilling. 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret godkjenner ny selskapsavtale for Krisesenteret i Molde og omegn IKS.  

 

Behandling i Kommunestyret - 06.09.2017  

Innstillingen fra oppvekst- og omsorgsutvalget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kommunestyret godkjenner ny selskapsavtale for Krisesenteret i Molde og omegn IKS.  
 

 

 

PS 70/17 Valg av medlemmer til lokal militær skjønnsnemnd 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre velger to medlemmer og to varamedlemmer til lokal militær 
skjønnsnemnd for perioden 2017 – 2020. 

 



Behandling i Kommunestyret - 06.09.2017  

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende forslag: 

«Som et av medlemmene til lokal militær skjønnsnemnd foreslår vi Jonny Meland, personlig 
vara: Trygve Stavik.» 

 

Representanten Jørgen Singsdal, SP, la fram følgende forslag: 

«Forslag på medlem og varamedlem i militær skjønnsnemnd 2017-2020: 

Medlem: Kari Marie Jenstad 

Personlig vara: Einar Mo» 

 

VOTERING: 

Det ble først foretatt valg på medlem og varamedlem.  Forslagene fra AP og SP ble enstemmig 
vedtatt. 

Deretter ble innstillingen med valgte medlemmer tatt opp til votering og enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre velger to medlemmer og to varamedlemmer til lokal militær 
skjønnsnemnd for perioden 2017 – 2020. 

 

Medlemmer: 

1. Jonny Meland 
2. Kari Marie Jenstad 

Personlige varamedlemmer: 

1. Trygve Stavik 
2. Einar Mo 

 

 

 

PS 71/17 Fra ungdommens kommunestyre (UKS) til ungdomsråd. 
Vedtekter for ungdomsrådet i Sunndal kommune. 
Rådmannens innstilling 

1. Sunndal kommunestyre vedtar at ungdommens kommunestyre (UKS) endrer navn til 
ungdomsråd.  Endringen gjelder fra høsten 2017, i forbindelse med valg av nye 
representanter til ungdomsrådet. 

2. Sunndal kommunestyre vedtar forslag til nye vedtekter for ungdomsrådet.  



 

Behandling i Kommunestyret - 06.09.2017  

Representant fra ungdommens kommunestyre, Aslak Berntsen Husby, orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Synnøve Helland, SP, la fram følgende tilleggsforslag: 

«Nytt punkt 3: 

Overgang fra UKS til ungdomsråd evalueres etter to år.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over tilleggsforslaget fra SP, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dettet fattet slikt vedtak: 

 
 

Vedtak: 

1. Sunndal kommunestyre vedtar at ungdommens kommunestyre (UKS) endrer navn til 
ungdomsråd.  Endringen gjelder fra høsten 2017, i forbindelse med valg av nye 
representanter til ungdomsrådet. 

2. Sunndal kommunestyre vedtar forslag til nye vedtekter for ungdomsrådet.  
3. Overgang fra UKS til ungdomsråd evalueres etter to år. 

 

 

 

PS 72/17 Fritak fra politiske verv på grunn av varig flytting - Cathrine 
Synøve Helene Stensvold 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre fritar Cathrine Synøve Helene Stensvold fra alle politiske verv i Sunndal 
kommune fra 6. september 2017 og ut valgperioden 2015–2019. 

 

I kommunestyret for Fremskrittspartiet: Som nytt 4. varamedlem etter Cathrine Synøve Helene 
Stensvold rykker 5. varamedlem Eli Iren Vangen Larsen opp en plass.  6. varamedlem Leif 
Oddmund Meisingseth rykker tilsvarende opp som 5. varamedlem.  Som nytt 6. varamedlem for 
Fremskrittspartiet velges Ken Morten Stavne. 

 

Behandling i Kommunestyret - 06.09.2017  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 



Vedtak: 

Sunndal kommunestyre fritar Cathrine Synøve Helene Stensvold fra alle politiske verv i Sunndal 
kommune fra 6. september 2017 og ut valgperioden 2015–2019. 

 

I kommunestyret for Fremskrittspartiet: Som nytt 4. varamedlem etter Cathrine Synøve Helene 
Stensvold rykker 5. varamedlem Eli Iren Vangen Larsen opp en plass.  6. varamedlem Leif 
Oddmund Meisingseth rykker tilsvarende opp som 5. varamedlem.  Som nytt 6. varamedlem for 
Fremskrittspartiet velges Ken Morten Stavne. 

 

 

PS 73/17 Søknad om fritak fra politiske verv - Linda Haugan 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre innvilger søknad fra Linda Haugan om fritak fra politiske verv i Sunndal 
kommune for resten av valgperioden 2015–2019. 

I kommunestyret for Høyre: 2. varamedlem Arild Håkonsen rykker opp som nytt 1. varamedlem.  
3. varamedlem Truls Lie og 4. varamedlem Siw Hege Grasmo Nilsen rykker tilsvarende opp som 
2. og 3. varamedlem.  Som nytt 4. varamedlem velges Endre Nisja. 

I oppvekst- og omsorgsutvalget: Som nytt 1. varamedlem for Høyre, Venstre og Kristelig 
folkeparti velges:  

I administrasjonsutvalget og arbeidsmiljøutvalget: Som nytt 4. varamedlem velges: 

I styret for Krisesenteret i Molde og omegn IKS: Som nytt medlem velges: 

I styret for PPT: Som nytt medlem velges: 

I Samarbeidsutvalget for barnehagene: Som ny 1. vararepresentant velges: 

 

Behandling i Kommunestyret - 06.09.2017  

Representanten Tone Hustad, H, la fram følgende forslag fra H, V og KrF: 

«I oppvekst- og omsorgsutvalget: Som nytt 1. varamedlem for Høyre, Venstre og Kristelig 
folkeparti velges: Arild Håkonsen 

I administrasjonsutvalget og arbeidsmiljøutvalget: Som nytt 4. varamedlem velges: Truls Lie 

I styret for Krisesenteret i Molde og omegn IKS: Som nytt medlem velges: Tove Hundset 

I styret for PPT: Som nytt medlem velges: Ingunn Karijord 

I Samarbeidsutvalget for barnehagene: Som ny 1. vararepresentant velges: Ingunn Karijord» 

 

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende forslag: 

«I styret for PPT: Som nytt medlem velges: Ole-Anders Andreassen» 

 

Etter at AP la fram sitt forslag med begrunnelse trakk H, V og KrF sitt forslag på nytt medlem i 
styret for PPT. 



 

VOTERING: 

Det ble først votert over forslaget til nye medlemmer fra H, V og KrF og AP, som ble enstemmig 
vedtatt. 

Deretter ble det votert over innstillingen med valgte representanter, som ble enstemmig 
vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre innvilger søknad fra Linda Haugan om fritak fra politiske verv i Sunndal 
kommune for resten av valgperioden 2015–2019. 

I kommunestyret for Høyre: 2. varamedlem Arild Håkonsen rykker opp som nytt 1. varamedlem.  
3. varamedlem Truls Lie og 4. varamedlem Siw Hege Grasmo Nilsen rykker tilsvarende opp som 
2. og 3. varamedlem.  Som nytt 4. varamedlem velges Endre Nisja. 

I oppvekst- og omsorgsutvalget: Som nytt 1. varamedlem for Høyre, Venstre og Kristelig 
folkeparti velges: Arild Håkonsen 

I administrasjonsutvalget og arbeidsmiljøutvalget: Som nytt 4. varamedlem velges: Truls Lie 

I styret for Krisesenteret i Molde og omegn IKS: Som nytt medlem velges: Tove Hundset 

I styret for PPT: Som nytt medlem velges: Ole-Anders Andreassen 

I Samarbeidsutvalget for barnehagene: Som ny 1. vararepresentant velges: Ingunn Karijord 

 

 

PS 74/17 Søknad om fritak fra politiske verv - Siw Hege Grasmo 
Nilsen 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre innvilger søknad fra Siw Hege Grasmo Nilsen om fritak fra alle politiske 
verv i Sunndal kommune for resten av valgperioden 2015-2019. 

I kommunestyret for Høyre: 4. varamedlem Endre Nisja rykker opp som nytt 3. varamedlem.  
Som nytt 4. varamedlem velges Torbjørn Skorve. 

I teknikk-, miljø- og kulturutvalget: Som nytt 2. varamedlem for Høyre, Venstre og Kristelig 
folkeparti velges: 

I eldrerådet: Som nytt 3. varamedlem for de folkevalgte representantene velges: 

I styret for Opplæringskontoret i Sunndal, Nesset og Tingvoll: Som nytt varamedlem velges: 

Styret i Sunndal pensjonistsenter: Som ny personlig vara for Arne Christen Drøpping velges: 

 

Behandling i Kommunestyret - 06.09.2017  

Representanten Tone Hustad, H, la fram følgende forslag fra H, V og KrF: 



«I teknikk-, miljø- og kulturutvalget: Som nytt 2. varamedlem for Høyre, Venstre og Kristelig 
folkeparti velges: Endre Nisja 

I eldrerådet: Som nytt 3. varamedlem for de folkevalgte representantene velges: Asbjørn 
Innerdal 

I styret for Opplæringskontoret i Sunndal, Nesset og Tingvoll: Som nytt varamedlem velges: 
Ingunn Karijord 

Styret i Sunndal pensjonistsenter: Som ny personlig vara for Arne Christen Drøpping velges: 
Asbjørn Innerdal» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over forslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over innstillingen med valgte representanter, som ble enstemmig 
vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre innvilger søknad fra Siw Hege Grasmo Nilsen om fritak fra alle politiske 
verv i Sunndal kommune for resten av valgperioden 2015-2019. 

I kommunestyret for Høyre: 4. varamedlem Endre Nisja rykker opp som nytt 3. varamedlem.  
Som nytt 4. varamedlem velges Torbjørn Skorve. 

I teknikk-, miljø- og kulturutvalget: Som nytt 2. varamedlem for Høyre, Venstre og Kristelig 
folkeparti velges: Endre Nisja 

I eldrerådet: Som nytt 3. varamedlem for de folkevalgte representantene velges: Asbjørn 
Innerdal 

I styret for Opplæringskontoret i Sunndal, Nesset og Tingvoll: Som nytt varamedlem velges: 
Ingunn Karijord 

Styret i Sunndal pensjonistsenter: Som ny personlig vara for Arne Christen Drøpping velges: 
Asbjørn Innerdal 
 

 


